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Fasa ut de delade turerna  
 
Den kompetens som finns hos de människor som jobbar inom omsorgsyrken är 
idag mycket efterfrågad. Ska vi i Växjö kommun kunna behålla och rekrytera 
personal behöver vi bland annat erbjuda en bättre arbetsmiljö. Här är samverkan 
med de fackliga organisationerna en förutsättning.  
 
En av de saker som kommer upp i samtal med facken är de delade turerna. De 
upplevs som ett problem. Att vara ledig en stund mitt på dagen för att sedan gå 
tillbaka till jobbet, sliter mer än att ha ett sammanhängande arbetspass.  
 
Med anledning av ovanstående yrkar jag att: 
 
Kommunfullmäktige ger omsorgsnämnden i uppdrag att inleda ett arbete att fasa 
ut de delade turerna. Detta ska göras i nära samverkan med facken.  
 
 
Martin Edberg (S)  
 


